
Rada školy pri Základnej  škole   Dr. J. Dérera,  Ulica  gen. M. R. Štefánika  7,    

  901 01    Malacky 

 

 

Zápisnica  

 

zo schôdze rady školy ZŠ Dr. J. Dérera 

konanej dňa 24. októbra 2011 v riaditeľni ZŠ Dr. J. Dérera v Malackách 

 

Program:    

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej   činnosti  za školský   

     rok  2010/2011  

3. Schválenie Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti za školský rok   

    2009/2010 

4. Informácie o aktuálnom výchovno – vzdelávacom procese 

5. Uznesenie 

6. Záver 

 

Prítomní: RNDr. Pavol Tedla, Ing. Gabriela Janíková, Eva Kašubová, Kvetoslav Jursa  Mgr. Alţbeta 

Šurinová, Jaroslava Mokrohajská,  Mgr. Katarína Habová, Mgr. Terézia Sopóciová – prizvaná na 

zasadnutie 

Ospravedlnení: Otília Síkeliová, Mgr. Juraj Říha, Ing. Milan Ondrovič, PhD., Ing. Jozef Mračna 

   

1. Otvorenie – predsedníčka rady školy privítala prítomných členov rady školy a riaditeľku ZŠ, prizvanú 

na zasadnutie rady školy. 

 

2. Mgr. Katarína Habová predniesla podrobnú Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno–

vzdelávacej činnosti v  školskom roku 2010/2011. Obsahovala údaje o personálnom obsadení ZŠ, 

o dochádzke ţiakov, ich prospechu, informovala o rozmiestnení ţiakov na stredných školách, predloţila 

úspechy ţiakov v jednotlivých súťaţiach, vypovedala o hospodárení, o účasti na projektoch. Predkladaný 

dokument prerokovala na svojom zasadnutí pedagogická rada ZŠ Dr. J. Dérera v Malackách. Správa 

o výsledkoch a podmienkach výchovno–vzdelávacej činnosti v  školskom roku 2010/2011 bude 

kompletne uverejnená na webovej stránke www.malacky.sk i na www.dererka.edupage.org.  

 

3. Prítomní členovia rady školy nevyslovili námietky voči predkladanej Správe o výsledkoch a 

podmienkach výchovno–vzdelávacej činnosti za školský rok  2010/2011. Odporučili ju v hlasovaní (7 

hlasov za prijatie) mestu Malacky schváliť. Splnomocnili predsedníčku RŠ dané vyjadrenie podpísať. 

 

4. Riaditeľka školy prítomných členov RŠ informovala o ďalšom postupe prípravy ţiakov i učiteľov na 

účasť na projekte Comenius – multilaterálne partnerstvá pre projekt Food Culure Exchange 

/Sprostredkovanie kultúr stravovania/. Ide o grantový projekt školského partnerstva a medzinárodnej 

spolupráce medzi piatimi európskymi školami. ZŠ Dr. J. Dérera bude v nasledujúcich dvoch školských 

rokoch spolupracovať so školami z poľských Marklowic, slovinskej Škofja Loky, talianskeho Piglia a 

španielskej Mairena Del Aljarafe. Koordinátorom projektu je slovinská Osnovna škola Škofja Loka – 

Mesto. Hlavný cieľ projektu je predstaviť dejiny stravovacích návykov a jedál vo svete, uskutočniť 

„medzinárodné výmeny kultúr stravovania“ a z hľadiska vzdelávania sa zamerať na zdravú výţivu 

mládeţe. Prostredníctvom projektu zúčastnení ţiaci budú mať moţnosť spoznať rôzne medzinárodné 

chute a štýly stravovania a stolovania. Počas trvania projektu budú ţiaci spolupracovať so zahraničnými 

kamarátmi na stanovených úlohách a aktivitách prostredníctvom prostriedkov IKT a vybraní ţiaci budú 

http://www.malacky.sk/
http://www.dererka.edupage.org/


na úlohách pracovať s kamarátmi zo zahraničia priamo na školách v partnerských krajinách.  PaedDr. 

Kristínová a Mgr. Malíková sa 5. – 8. októbra 2011 zúčastnili na prvom pracovnom stretnutí 

projektových učiteľov v Slovinsku. Prvé spoločné medzinárodné  stretnutie ţiakov a ich spoločná práca 

na projektovej úlohe sa bude konať 11. – 15. decembra 2011 v našej škole. Vzhľadom na predvianočný 

termín bude toto stretnutie zorganizované v duchu vianočných tradícií partnerských krajín. Ţiaci z kaţdej 

zúčastnenej školy budú prezentovať vianočné zvyky, vianočné recepty svojich krajín. Naša škola taktieţ 

pripraví vianočný workshop, počas ktorého budú ţiaci so svojimi zahraničnými kamarátmi v spolupráci 

s tromi známymi šéfkuchármi pôsobiacimi na Slovensku pripravovať tradičné slovenské vianočné jedlá. 

Členovia RŠ sa zaujímali o financovanie uvedeného projektu a p. Kvetoslav Jursa odporučil riaditeľke 

školy vopred zistiť poloţky, ktoré budú hradené z finančných prostriedkov projektu.   

 Členovia RŠ ocenili riešenie s dopravou v škole. Vedenie školy po neúspešnej dlhodobej snahe 

o vyriešenie problému vstupu do areálu školy na motorových vozidlách sa rozhodlo vybudovať vstupnú 

malú bránku pre peších a veľkú bránu z finančných dôvodov zatiaľ opraviť a uzamykať.   

 Člen RŠ RNDr. Pavol Tedla, ktorý je zároveň predsedom Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport 

Mestského zastupiteľstva v Malackách predniesol podnet matky R. Séleša, ţiaka 5. ročníka ZŠ Dr. J. 

Dérera. Matka R. Séleša, ţiaka 5. ročníka, vyjadrila nespokojnosť s tým, ţe jej syn nemôţe do školy 

dochádzať na bicykli a v areáli školy si ho nemôţe bezpečne uzamknúť. Riaditeľka školy Mgr. T. 

Sopóciová, prizvaná na zasadnutie RŠ, informovala, ţe so situáciou je oboznámená, pretoţe na uvedený 

podnet reagovala raz písomne a raz telefonicky. Vo svojom vyjadrení riaditeľka školy uviedla, ţe 

z priestorových dôvodov nie je teraz - a ani v minulosti nikdy nebola umoţnená - doprava ţiakov na 

bicykli. Akékoľvek parkovanie bicykla by mohlo byť riešené len na úkor trávnatej plochy, ktorej veľkosť 

je i tak minimálna a vyuţíva ju 200 detí školského klubu. Ţiaci o tom, ţe nesmú z priestorových 

i bezpečnostných dôvodov dochádzať na bicykli, sú informovaní. Matka R. Séleša navrhovala umiestniť 

stojan, ktorý zaberá priestor 2 m². To by stačilo na tri bicykle, pretoţe p. Sélešová disponuje informáciou, 

ţe záujem o dochádzanie do školy na bicykli by mali aj ďalší dvaja spoluţiaci. Škola sa usiluje vytvoriť 

rovnaké podmienky pre všetkých ţiakov. Ak by boli vytvorené podmienky len pre 5% ţiakov, znamenal 

by to úbytok priestoru o 36 m². Tieto argumenty si členovia RŠ vypočuli. P. Kvetoslav Jursa s uvedenými 

argumentmi súhlasil. Podľa jeho názoru by mohol byť nedostatok priestoru na odkladanie bicyklov 

zdrojom napätia. Pre uvedenú príčinu sa stojan na bicykle pre ţiakov školy v areáli neumiestni, s čím 

súhlasia aj členovia RŠ.  

 

 

5. Uznesenie 

Členovia rady školy prerokovali a schválili Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno–vzdelávacej 

činnosti za školský rok 2009/2010 a odporúčajú ju zriaďovateľovi – Mestu Malacky – schváliť. 

 

6. Predsedníčka RŠ  poďakovala prítomným za účasť a ukončila stretnutie. 

 

Malacky 26. 10. 2011 

Zapísala: Mgr. Katarína Habová, predsedníčka rady školy 

      

 


